

113學年度女生宿舍閉宿工讀生招募

Recruitment of Live-in Student Workers for Female Dormitory, Academic Year 113

一、 工作地點：女生宿舍。

Work Location: Female Dormitory

二、 需求人數：6名(男女不拘，可配合全上班時段者優先錄取)。

Number of Positions : 6 positions available (regardless of gender ; applicants who can work all assigned shifts will be given priority).

三、 工作待遇：依本校學生工讀實施辦法規定(工讀標準為 190 元/hr)；薪資發送將統一核銷後造冊入帳。

Compensation: In accordance with the university's Student Work-Study Regulations (hourly wage set at NT\$190). Payment will be processed collectively and deposited after verification and approval.

四、 工作主要內容：

1. 協助閉宿學生行李搬運相關事務。

Assist with loading luggage for students vacating the dormitory.

2. 其他交辦事務。

Other tasks as assigned.

五、 應徵條件：Eligibility Requirements:

認真負責、主動、細心、反應力佳、善溝通協調者。

Applicants should be responsible, proactive, detail-oriented, responsive, and possess good communication and coordination skills.

六、 工作期間 Work Period :

6/21(六) 09:00-17:15 June 21(Saturday) 9:00AM-17:15PM

6/22(日) 08:30-12:30 June 22 (Sunday) 8:30AM-12:15 PM

(※提供午餐 Lunch will be provided.)

七、 報名方式：

請MAIL基本資料(學號、姓名、手機、可工作時間、筆素)至女宿信箱 femaledormitory@nchu.edu.tw 報名，可配合全上班時段者優先錄取。

注意事項：

*錄取者於6/19(四)以電話聯繫並於6/21(六)8:30分先至女宿警衛室。

*工作當日請勿任意遲到/缺席。

*限本校在籍學生報名。

*若當天無法前來者，請務必提前告知，以利取消勞保費用(若因個人疏漏未提前告知學校致產生勞保費用者，須自行繳納相關費用)。

*以上若有任何問題，敬洽女宿服務中心 04-22840612。

Note:

*Accepted applicants will be contacted by phone on 6/19(Thu) and arrive at the female dormitory guard room first on 6/21(Sat) at 8:30am.

*Please do not be late or absent on the work day.

*Only students who are enrolled in our school can apply.

*If you are unable to come on that day, please inform us in advance so that we can cancel the labor insurance fee (if you fail to inform the school in advance due to personal negligence and incur the labor insurance fee, you will have to pay the fee by yourself).

*If you have any questions about the above, please contact Service Center at 04-22840612.